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Tað loysir seg ikki fíggjarliga at skipa eitt samferðslukervi í tí arktiska økinum. Tað er 

niðurstøðan í einari nýggjari frágreiðing hjá amerikonsku stjórnuni.  

Tað er stovnurin U.S. Government Accountability Office, sum hevur skrivað 

frágreiðingina. Har stendur millum annað, at tað er ikki nóg mikið at byggja havnarløg og 

at útvega korttilfar yvir farleiðina fyri at fáa fleiri farmaskip at sigla tann vegin. 

Amerikanski stovnurin vísir á, at tað verður ikki serliga hugaligt hjá reiðaríunum at brúka 

ta arktisku farleiðina til farmaflutning, tí hon kann bara brúkast ein part av árinum. 

Farleiðin verður heldur ikki serliga áhugaverd fyri ferðamannaskipini, tí leiðin er ov long 

og harafturat ov trupul. Fyri ferðafólk, sum vilja sleppa at síggja ymiskleika, verður 

farleiðin heldur ikki serliga dragandi, tí har eru ikki serliga nógvar havnir, sum skipini 

kunnu fara til. 



Tað eru ikki allir amerikanskir politikarar, sum taka undir við frágreiðingini. Eitt nú heldur 

Lisa Murkowski, senatorur í Alaska, at júst nú er rætta tíðin til at útbyggja 

samferðslukervið í Arktis, tí tað ræður um at smíða, nú ísurin minkar, sigur hon. 
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